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MERGES A LA DIPUTACIÓ
H iJ  ha un adagi que diu que “ Nin- 
gú és profeta a la seva terra” , i aquell 
altre que ens comenta “ Que un ma
teix només es capaç de veure’s el me- 
lic” .

Jo penso que ais sabadellencs, i ais 
vallesans per extensió, ens passa un 
xic que tant ens mirem el melic que ja 
no sabem parlar de res més que no si- 
guin “ aturats, vagues, comunistes ais 
ajuntaments,...”

El darrer dilluns del mes de març, 
el president de la Diputado de Barce
lona, n’Antoni Dalmau, va ser al Va
llès Occidental per presentar ais alcal
des i regidors de la Comarca un nou 
número de la revista “ ARREE” que 
edita la mateixa Corporació provin
cial.

El primer que se m’acut després de 
llegir-la detingudament, és exclamé: 
“ Mercés a la Diputado de Barcelona 
per la seva ajuda en fer-nos compro
bar la realitat nostra, la vallesana.”

Aquest número, el 4, de la revista 
“ ARREE” és dedicat monográfica- 
ment a “ Ea crisi econòmica al Vallès 
Occidental” , i ens endinsa en la pro
blemàtica de la nostra comarca 
mitjançant la tècnica d’un ampli IN
FORME; té ni més ni menys que 82 
pàgines.

S’enceta aquesta ampia radiogra
fia amb la transcripció d’una taula 
rodona que es celebrà a la mateixa 
seu de la Diputació a la Plaça de Sant 
Jaume de Barcelona, entre sis alcal
des del Vallès Occidental i dos écono
mistes moderadors, en Marti Parella- 
da i l’Antoni Soy.
Cal esmentar en Hoc preferent l’enor
me categoria que com a politics tre- 
balladors demostren tots els alcaldes 
que responen a les interpel.lacions 
dels dos économistes. I destacar, pot- 
ser corn a conseqüència del primer, 
que a la nostra comarca s’han fet 
moites coses des dels ajuntaments per 
pal.liar l’efecte negatiu d’una crisi 
econòmica aniquiladora.

Segueixen a aquesta Taula Rodona 
amb alcaldes de la comarca, dos acu- 
rats estudis “ Creixement econòmic i

crisi al Vallès Occidental” signât per 
n’Antoni Soy, i “ Hisenda i inversiò 
municipal al Vallès Occidental” que 
és élaborât per un altre economista, 
en Ricard Frigola. Ambdòs ens apor
ten unes dades fins ara desconegudes 
que ens mostren l’evidència d’una zo
na industrial que ha anat a menys.

Finalment el gran tema de l’urba
nisme és abordat pels encarregats de 
les grans ciutats de Terrassa i Saba
dell d’aquesta àrea. En Jordi Petit i 
Fontseré -gerent municipal d’Urba
nisme de Terrassa- és ajudat pel Cap 
de premsa de l’ajuntament egarenc, 
en Jaume Valls i Vila a desenvolupar 
el tema “ El desenvolupament urba
nistic del Vallès Occidental vist des de 
Terrassa” , i el Tinent d’Alcalde 
d’Urbanisme de l’Ajuntament de Sa
badell en Manuel Earrosa ens explica 
“ El futur urbanistic de Sabadell” .

De la sintesi de tot plegat en podem 
treure dues conclusions, que en reali
tat venen d’un mateix fet que és la 
crisi econòmica. Ea primera apunta- 
ria en el camp econòmic per dir-nos 
que cal un replantejament industrial, 
i que anteriors picaresques de “ Plans 
de reestructuraciò per a la indùstria 
tèxtil” ,... no poden fer-nos caure 
una vegada més en el parany de 
l’oportunisme fácil.

I en segon Hoc la nécessitât de 
construir unes ciutats i uns pobles ha
bitables, és a dir el foment de l’inci- 
dència cada vegada més gran d’un ur
banisme racional. Cal tenir la poten- 
cialitat de dir “ PROU!!” al creixe
ment urbà per tal de circunscriure’l 
en un context de planificaciô enfront 
a l’especulaciô desenfrenada del sò, 
que hem path aquests darrers anys, 
en la década dels setanta.

Segons sembla, dones, ens en po
dem sortir d’aquest aparent cui de 
sac, encara, però, hi han alguns pa
ranys en l’horitzò inmediat: Els Tu
néis de Vallvidrera, “ Ea Gran Barce
lona” ,... sòn opcions politiques 
d’evident rise pel nostre Vallès.
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